
ISTARSKA ŽUPANIJA 
GRAD LABIN 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA LABIN KATURE 
Labin, 16. rujan 2020. 
 

ZAPISNIK 
 
sa sjednice Vijeća Mjesnog odbora Labin Kature održane dana 16. rujna 2020. u prostorijama 
Kluba umirovljenika, Istarska 12, Labin s početkom u 18.00 sati. 
 
Prisutni: Irene Smoković, predsjednica; Tijana Kocijel, članica; Giuliano Milevoj, član; Gracijela 
Milevoj, članica; Ferzeta Okanović, članica; Aida Murtić Hodžić, članica dok je član Valdi Gobo 
opravdao svoj izostanak. 
 
Ostali: Zoran Rajković, zamjenik Gradonačelnika; Anamarija Lukšić, pročelnica UO za 
prostorno uređenje, zaštitu okoliša i izdavanje akata za gradnju; Donald Blašković, pročelnik 
Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i upravljanje imovinom; Kristina Sinčić 
Smoković, viša savjetnica za pravne poslove 
 
Zapisničarka: Kristina Sinčić Smoković, viša savjetnica za pravne poslove 
 

Predsjednica MO Labin Kature Irene Smoković uvodno je pozdravila sve prisutne te ih 
upoznala sa dnevnim redom sjednice koja se odnosi na sljedeću temu: 

 
1. Priprema prijedloga i zahtjeva povodom sastavljanja nacrta Proračuna Grada 

Labina za 2021. godinu 
 
Zamjenik Gradonačelnika Zoran Rajković u svoje je ime i ime Gradonačelnika 

pozdravio sve prisutne te naveo da je prvenstveni razlog održavanja sjednice prikupljanje 
prijedloga i zahtjeva koji bi se uvrstili u nacrt proračuna Grada Labina za 2021. godinu. Naveo 
je da je 2020. godina zbog epidemije korona virusom bila specifična zbog čega da se i proračun 
mijenjao te da iz tog razloga i nisu realizirani svi projekti koji su bili planirani. Nakon toga je 
zamjenik Gradonačelnika predao riječ pročelniku Donaldu Blaškoviću kako bi upoznao članove 
sa onime što je bilo planirano a nije se uspjelo izvršiti kao i sa izvršenim radovima a tiču se 
MO Labin Kature. Donald Blašković je potom u bitnom naveo da je ova godina zaista bila 
specifična zbog korone i da su se planovi od početka godine morali mijenjati zbog čega je bio 
izvršen i rebalans proračuna. Naveo je da se planirala sanacija kolnika u Istarskoj ulici što da 
će se učiniti nakon izvođenja fekalne kanalizacije za zgrade koje će se izgraditi i to u dijelu od 
škole na Katurama do raskrsnice prema jaslicama što da će se učiniti u 2021. godini a koja 
vrijednost radova da iznosi 400.000 kuna. Naveo je da se planiralo postavljanje stupića na 
nogostupu kod Doma zdravlja što zbog pomanjkanja sredstava zbog korone nije realizirano 
kao niti postavljanje nove podloge na parkiralištu za invalide. Iz istog razloga da nije realizirano 
postavljanje javne rasvjete na dječjem igralištu u Prilaz Kikova, pokraj nekadašnjeg Domusa 
te izgradnja upojnog bunara na adresi Prilaz Vetva 8 gdje se prilikom kiša skuplja velika 
količina vode za što je naveo da postoji mogućnost da će se realizirati do kraja ove godine 
ovisno o sredstavima koja su predviđena za redovno održavanje. Nadalje, od planova koji su 
realizirani u 2020. godini naveo je da je saniran okoliš i uređena prilazna staza na adresi Prilaz 
Vala, dok da je najviše sredstava uloženo na uređenju prostora oko polupodzemnih 
kontejnera. Naveo je da na Katurama postoji jedna točka sa koje se može besplatno koristiti 
internet te da je na adresi Prilaz Kikova i Prilaz Kršin sanirana pješačka staza. Ujedno je naveo 
da je u planu da se u 2021. godini izvrši sanacija kolnika u ulici Prilaz Griža kod zelene zgrade 
obzirom je kolnik u jako lošem stanju koji bi projekt zajedno sa sanacijom Istarske ulice 
predstavljali dva veća projekta koja se planiraju izvršiti u 2021. godini. 

Gracijela Milevoj postavila je upit vezano uz uređenje drvarnica u ulici Svetog Mikule 
navodeći da je navedeno i ranije bilo isticano na MO. 



Anamarija Lukšić pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i 
izdavanje akata za gradnju navela je da što se tiče predmetnog odjela, da su najveće investicije 
u izgradnji Doma za umirovljenike na Katurama i izgradnji infrastrukture za zgrade G1, G2 i 
G3 nakon čega da će se izvršiti već spomenuta sanacija Istarske ulice. Što se tiče Doma za 
umirovljenike navela je da je sklopljen Ugovor s izvođačem radova te da bi se krajem godine 
započelo s izgradnjom koji je rok 18 mjeseci. Navela je da je jedan veliki projekt koji se tiče 
cijele Labinštine, projekt Grada Labina i TD Vodovod Labin d.o.o. koji se tiče odvodnje te da 
je u tijeku postupak izrade projekta kojim će se projektirat kompletna kanalizacijska mreža 
nakon čega da se otpadne vode više neće slijevat na pročišćivač na Starcima već će se 
napraviti novi pročišćivač na području Vlaške u Raši, a rok za projektiranje da je dvije godine. 
Također je navela da je plan da se u 2021. godini nastavi s radovima na infrastrukturi za zgrade 
G1, G2 i G3 na Katurama. 

Ferzeta Okanović postavila je upit da li će se vršiti radovi ispred zgrade u ulici Sv. 
Mikule 1 jer da se i ondje poslije kiša zaustavlja velika količina vode vezano uz što da su i 
ranije postavljali upite te predlaže da se, kada se budu izvodili radovi na popravku podloge na 
prostoru za invalide, da se napravi i navedeno obzirom se ta zgrada nalazi u blizini. 

Tijana Kocijel postavila je pitanje o izgradnji drvarnica u Istarskoj ulici te je Gracijela 
Milevoj potom ponovila svoj upit vezano uz drvarnice u ulici Sv. Mikule navodeći da se radi o 
ruglu tog dijela grada koji je nužno potrebno urediti. Na upite Donald Blašković je odgovorio 
da je za drvarnice u ulici Sv. Mikule napravljen projekt, dok da se za Istarsku ulicu nije napravio 
projekt obzirom se nije dogovorila točna lokacija gdje bi bile drvarnice. 

Irene Smoković vezano uz predmetno zamolila je da se prilikom izgradnje tih drvarnica 
ne sjeku stabla jer da trebaju godine da drvo naraste a ako bi koje drvo smetalo, da se onda 
drvarnice nekako smjeste između njih. 

Donald Blašković pojašnjava da se radovi iz Upravnog odjela za komunalno 
gospodarstvo i upravljanje imovinom financiraju iz sredstava komunalne naknade koji je 
iznosio oko 9.000.000 kuna od čega da se 5.500.000 do 6.000.000 kuna odnosilo na stambene 
objekte a ostatak na hotele kojima se komunalna naknada računa ovisno o prometu slijedom 
čega da se očekuje da će taj iznos komunalne naknade, obzirom na promet od ove godine, u 
2021. godini biti niži. 

Giuliano Milevoj postavio je pitanje da li je i dalje na snazi uredba Vlade da se sredstva 
od komunalne naknade mogu koristiti za druge namjene na što je Donald Blašković odgovorio 
pozitivno. 

Donald Blašković je naveo da članovi MO mogu uputiti zahtjeve građana direktno u 
Grad Labin kada da će se ocijeniti da li se radi o hitnim projektima, onima koji se mogu odmah 
izvršiti, a ostali koji se ne mogu izvršiti da se evidentiraju.  

Zoran Rajković potom je naveo da proračun, osim rečenog, sadrži i mnoga druga 
davanja kao npr. sufinanciranje boravka djece u vrtićima, financiranje za školarce, zdravstvene 
usluge a sve navedeno da košta. Iduće godine da nas očekuju i efekti porezne reforme kojom 
su osobe do 30 godina u cijelosti ili u 50% oslobođeni od poreznih davanja na plaću što će 
moći ostvariti u sljedećoj godini za 2020. Također i druge porezne reforme koje su uvedene 
da su imale dosta efekata na lokalnu zajednicu gdje će doći do smanjenja novčanih sredstava 
koja će se smanjiti kako zbog kovida  tako i zbog navedenih poreznih rasterećenja. Bez obzira 
na navedeno, da svi ključni projekti idu dalje, a tu svakako da spada Dom za umirovljenike. 
 Irene Smoković potom je navela da su svi svjesni trenutne situacije i da je kao takvu 
treba prihvatiti nakon čega je  Gracijela Milevoj navela da je također svjesna situacije no da je 
onda potrebno da se prema svim Mjesnim odborima postupa na isti način. 
 
Dovršeno u 18,40 sati 

                                                                                              PREDSJEDNICA 
 

                                                                                              Irene Smoković, v.r. 
Zapisničarka: Kristina Sinčić Smoković, v.r. 
 
 



Dostaviti: 
1. Irene Smoković, predsjednica 
2. Grad Labin-web 
3. Arhiva 


